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Pouhá čtyři kola před koncem sezóny jsme se vydali na Slávii do Hradce Králové s domněním,
že nám stačí získat „pouhé“ dva body a můžeme se stát mistry krajské soutěže. Vezeme si s
sebou pohodovou náladu a pro jistotu i šampaňské na oslavu.

      

Už při vstupu do tělocvičny cítím volejbalovou atmosféru, nejen tím, že se mi vrátili vzpomínky
na starší žáky, jak jsme zde odehráli nespočet zápasů Českého Poháru, ale i tím že se
současně na čtyřech hřištích odehrává Hradecká AVLka. Na dvou kurtech trénují žáci z KCM a
nám zbývá poslední hřiště, na kterém hrají ženy KP 1 a my se s nimi musíme střídat.

  

Bohužel atmosféra naladila více protihráče, takže pro nás zápasy nebyli tak jednoduché jak
jsme čekali. Oba zápasy pro nás skončili prohrou, což se nám stalo vůbec poprvé za letošní
sezónu. Po skončení nám sami chlapy z Hradce pověděli, že odehráli jedny z nejlepších
zápasů letos vůbec.

  

Šampaňské vezeme domů zakolkované, ale hlavy nevěšíme a soustředíme se na poslední dva
zápasy s Červeným Kostelcem.

  

Držte nám palce.
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